
Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: onsdag d. 26. mar. 2025 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Majbritt 

Referent: Lena  

Mad: Thomas 

Afbud: Ebba 

1. Tidspunkt 16.45-16.50 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

2. Tidspunkt 16.50-17.20 

Nyt fra: 

• Elevrådet 
• Fastelavn – vellykket dag. Dejligt at elevrådet er så engageret. 
• Mobilpolitik – på til deres næste møde 

 

 
• Formanden:  

• Dialogforumsmøde + Folkeskolernes Samråd d. 30/4 (og d. 21/10) kl. 17-21.30 
• Hvem vil afsted? Solveig, Agnethe, Majbritt. Der er plads til en mere 

 

 
• Forældrevalgte: 

• Procentdel af uddannet pædagogisk personale. I 2025 er der 55 % uddannet og 
45% uuddannet. Tallene for 2024 skyldes bl.a., at to pædagoger har været på 
barsel, og deres stillinger har været udfyldt af to medhjælpere. Vikarernes timer 
tælles også med. 

• Dagens gang: 
• Tumlerum/plads til at bøvle (Line) 

• Stilletid/rum (Ebba) vi bruger rum i rummet evt. at læse i sofaen.  
• Skolekøkken (Majbritt) Majbritt og Ebba viste borgmesteren rundt i skolekøkkenet. 

Han siger, det er en budgetsag. Ivan har haft besøg af ejendomscentret. Vi afventer 
svar fra dem. Der er kommet fokus på det. Vi bliver ved med at tage det op. 

• Morgen-SFO-aktiviteter (Line) der er stor kontrast mellem at være vild i hallen og 
direkte til morgensang, hvor man skal være stille. Kan man evt. lave afslapning i 
hallen inden skolegang eller lave leg i klubhuset. Faste aktiviteter i klubhuset ex 
banko. Kører tre ugers rul. Evt. en uge ude. 

 

 



• Personalet:  
• Stauning Skole (medarbejderrep.) 

Fastelavn – hyggelig dag, dejligt at elevrådet planlægger det og er meget involveret. Der 
har lige været Bedsteforældredag. Det er altid en rigtig hyggelig dag, som alle glæder sig til. 
I øjeblikket øver børnene til morgensang sange til skolernes sangdag. 

• Børnehuset (medarbejderrep.)   
Der er blevet mulighed for at tage Uglerne fra de fleste onsdage. Der er vi begyndt at 
arbejde med overbegreber. Mandag og torsdag er det Legeøen. Det hænger sammen med 
de materialer om Kaptajn Karlsen, de bruger i bh.kl. Er begyndt at tage dem med til 
morgensang. 
SFO har været i skolekøkkenet og lave myslibarer. I dag onsdag har vi forberedt mad, som 
vi skal lave over bål i morgen. Derudover har vi haft fokus på forskellige slags lege og 
boldspil i hallen. Børnene har selv kommet med forslag til et børnemøde. 
Bhv er begyndt at lave indbydelser til bedsteforældredag den 23. maj. I år skal 
bedsteforældrene ikke sende brev retur om de kommer. Portoen er blevet meget dyr, og 
de børn, som ikke lige modtager et brev, bliver meget synliggjort. 
 
VG har deltaget i båldag med bhv. De prioriterer at være meget ude. Kører stadig meget 
Sangglad. Ny pige starter i vg til 1. april. Familien er fra Lem. 
 

 

 
• Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  

• Dagtilbudsleder 
Personalet har lavet APV om det fysiske miljø. 

• Læreplaner og fremtidig håndtering. Ikke længere laves hvert andet år og ikke 
offentliggøres. Er op til institutionen hvordan man vil håndtere det. Charlotte 
melder ud, når vi ved, hvordan vi vil gøre det. 
Der er sendt nyhedsbrev ud fra Børnehuset. Evt. sende nyhedsbrev til bestyrelsen. 
Der er nogen som ikke længere har børn i Børnehuset. Charlotte er i gang med 
MUS-samtaler med personalet. Uge 17 er kommunens Sundhedsuge. Vi vil bakke 
op med forskellige aktiviteter.  

• Tanker om arbejdsdagen d. 27. aug. og renovering af legeplads – måske er der 
andre fra byen, som kunne have lyst til at deltage. Evt. arbejdsaften sammen med 
skolen. Henvend jer til Charlotte, hvis der er ideer til arbejdsaften. 

• Skoleleder: 
• Trivselsundersøgelse blandt alle børn 

• Møde i Børne- og Familieudvalget d. 19/3-25. om der kan skæres gæld væk pga. af 
lederafskedigelse. Måske kan vi få skåret 0,9 mio. væk. Økonomiudvalget skal nu 
tage stilling til det. 

• Personale – Henriette starter på tirsdag. Lærke dækker Siljes timer i skolen. 
 

Til orientering/drøftelse: 

 

3. Tidspunkt 17.20-17.40 

Lena, Majbritt, Solveig, Anne Maria + Charlotte – referat fra møde d. 18/3 “Den gode fritid i SFO og klub” 

Den ideelle sfo – legemiljøer, lade legen blive stående, normering,  



Børn i udsatte positioner – støtte i skole, men ingen støtte i sfo. Tage emnet et op i folkeskolernes samråd 

Tiden i sfo bliver længere til næste skoleår. 

Til orientering/drøftelse: 

4. Tidspunkt 17.40-17.55 

Ebba og Agnethe - Opslag på aula med hint til nye tiltag, godkendte principper, hvad bruger vi vores tid på? 
Fx billeder fra kurset d. 5/2 

 
Til drøftelse: udsættes til næste gang 

5. Tidspunkt 17.55-18.10 

Charlotte, Solveig + Anne Maria - forslag om princip for ansættelsesprocedurer 

Anne Maria har gennemgået forslag til proceduren.  

Til drøftelse og evt. godkendelse: Godkendt af bestyrelsen. 

6. Tidspunkt 18.10-18.25 

Solveig, Charlotte, Anne Maria - Godkendelse af kostpolitikken + hvordan denne formidles ud til forældre i 
både skole og børnehuset 
 
På næste bestyrelsesmøde skal der drøftes, hvordan forældrene skal informeres om de forskellige 
principper bl.a. den reviderede kostpolitik. 

 
Til drøftelse + godkendelse: Godkendt af bestyrelsen. 
 

7. Tidspunkt 18.25-18.50 

Anne Maria 

• Folkeskolens kvalitetsprogram  
• Forslag til nyt skema (skoleåret 25/26) 
• Nuværende princip for afkortning af skoledagen 

Anne Maria har gennemgået materialet, som er vedlagt referatet. 

Til orientering og drøftelse: 
Bestyrelsen giver mandat til, at skolen arbejder videre med fordelingen af timebankens timer. Der skal 
efterfølgende kigges på principper om lektiehjælp og UUV. I stedet laves nyt princip om timebanken. 

 

8. Tidspunkt 18.50-18.55 

Kommende punkter til næste bestyrelsesmøde 

• Strategi for at gøre mere brug af lokalområdet 
• Grundlovsfest  
• Landsbymateriale (samtale med ejendomsmæglerne) 

• Skoleovernatning og princip for lejrture 



• Godkendelse af trivselspolitikken ift. mobilpolitik og elektronisk udstyr, når den har været omkring 
elevrådet (apr.) 

• MIB for SFO (apr.) 
• Budgetopfølgning (apr.) 

• Indbydelse til årsmøde i valgår/årsberetning ikke valgår (apr.) 
• Beretning Solveig 

 
Til drøftelse: 

9. Tidspunkt 18.55-19.00 

Nyt fra Støtteforeningen 

Intet nyt 

Til drøftelse: 

10. Tidspunkt kl. 19.00-19.15 

Eventuelt 

Til orientering/drøftelse: 

 


